
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse den 23/1 1951 på Stadion.
Närvarande: hela styrelsen samt från fotbollssek

tionen Hans Garpe och Gunnar Lundqvist.

§ 1. Öppnade ordf. Larson sammanträdet och gav ordet till 
Garpe för en redogörelse om ett ev, fotbollsarrangemang 
tillsammans med IFK Norrköping, Hälsingborgs IF och Göte
borgs-Alliansen, vilka erbjudit Djurgården en match mot 
det brasilianska laget Sao Paolo. I runt tal skulle Djur
gårdens match i Stockholm kosta kr. 41.400:- Norrköping 
hade erbjudit sig att gå in som halvpart både ekonomiskt 
och idrottsligt (med spelare) med Djurgården för Råsunda
match men ville inte vara med att spela matchen i Norr
köping på liknande grunder. Liliequist föreslog att ett er
bjudande om samarrangemang med endera Hälsingborg eller 
Göteborg skulle göras, men avstyrkte i övrigt att Djur
gården skulle acceptera matchen som eget arrangemang eller 
gå i pool med Norrköping om endast Råsundamatchen. Styrel
sen i övrigt jämte fotbollens representanter enades om att 
därest Göteborg eller Hälsingborg inte ville gå med på sam
arrangemang, skulle Norrköpings erbjudande accepteras. Fot
bollssektionen skulle på basis härav fortsätta underhand
lingarna.

§ 2. Sedan även A. Grunander infunnit sig togs "fallet Sigge 
Bergh" upp. Garpe förklarade att sektionsstyrelsen ville 
ha Bergh kvar i styrelsen samt att beslutet om att Bergh 
fått halva resekostnaden för Amerika-turnén 1948 sig till
godogjord varit formellt oriktigt, men att ansvaret härför 
skulle falla på Malmgren och Lundqvist i sektionsstyrelsen. 
Bergh hade, sade Garpe, förklarat sig beredd återbetala be
loppet. Grunander förklarade att avsikten varit att Bergh 
skulle svara för inte blott halva resekostnaden i samband 
med Amerikaturnén utan även för halva kostnaden för uppe
hälle etc. Han meddelade vidare, att Bergh före avresan 
på samtliga spelares pass uttagit den dollarvaluta, som var 
möjlig att få ut. Efter ytterligare diskussion meddelade 
ordf. att styrelsen skulle besluta i ärendet och meddela 
sektionsstyrelsen sitt avgörande.

§ 3. Diskuterades fotbollsfilmen från Fjärran-Östern-turnén
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och meddelade ordf, om beslutet att styrelsen tecknat kontrakt 
med Art-Film. Garpe ansåg att fotbollsstyrelsen skulle ha under
rättats före detta beslut och undrade om det fanns något beslut 
om den ekonomiska uppläggningen av filmaffärerna. Ordf. meddelade, 
att saken diskuterats helt flyktigt och att närmare besked skulle 
lämnas med det snaraste.

§ 4. Sedan Garpe, Lundqvist och Grunander lämnat sammanträdet upptogs 
förhandlingar med skidsektionens repr. Hedjerson, Wising, Norén 
och Tjernberg. Meddelades att Djurgårdens IF skulle ställa upp två 
skidreliefer som pris till segr. i SM backhoppning resp. kombinerad 
tävling. Beslut: tackskrivelse till N.A. Hedjerson för skänkta 
priser, en platå skulle byggas ut för pressen framför kungl. läk
taravsnitt på hederstribunen i skidbacken, ingen ytterligare 
affischering enl. forslag av Wising.

§ 5. Sedan Dunér måst avlägsna sig meddelade ordf. att han jämte Dunér 
var beredd att ställa kr. 15.000:- till förfogande för utbetalning 
till byggm. Sundvall under förbehåll att detta belopp återbetalades 
med förtur av SM-inkomsterna i skidbacken.

§ 6. En träff med styrelsens och skidsektionens och skid-SM:s olika 
styrelsers fruar diskuterades och fastställdes att äga rum den 24 
jan. Senare under sammanträdet beslöts inhibera ”övningen" och ta 
upp den i något annat sammanhang.

§ 7. Diskuterade diverse aktuella arrangemangsfrågor inför SM och be

slöts för att med ny ambition och själsstyrka kunna fortsätta dis
kussionen intaga en vitaminrik aftonmåltid på närbeläget närings
ställe .

§ 8. Förklarade ordföranden sammanträdet avslutat.


